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غفوری فرد:  
 با رد صلاحیت علی مطهری به شدت مخالفم

 مجلس اول از قوی ترین مجالس بود 
حسن غفوری فرد گفت: من حضور شورای نگهبان را مانع حضور 
است.  کرده  مخالفت  ها  خیلی  حضور  با  هرچند  دانم.  نمی  افراد 
با رد صلاحیت علی مطهری به شدت  البته همین جا می گویم  من 
مخالف هستم. اما در عین حال وظیفه نظارت بر انتخابات طبق قانون 
اساسی بر عهده شورای نگهبان است. من خوشحالم که علی مطهری 
این  نه؛  التماس  اما  کنم  می  اعتراض  شوم  صلایت  رد  اگر  گفت 

بهترین شیوه برخورد با شورای نگهبان است.
به گزارش خبرآنلاین ماینده دوره های اول، پنجم، هفتم و هشتم 
ترین  قوی  از  یکی  اول  مجلس  معتقدم  من  داشت:  اظهار  مجلس 
مجالس جمهوری اسلامی بود. در آن مجلس خود رهبر انقلاب و 
بزرگانی دیگر مثل ایت الله هاشمی و شهیدان رجایی و باهنر بودند. 
اما این به دلیل عدم نظارت شورای نگهبان بر انتخابات آن مجلس 
نبود. بلکه به دلیل احساس مسئولیت همه مسئولان بزرگ نظام بود 

که پا به عرصه انتخابات گذاشتند و مردم به آنها رای دادند.

کولایی:
عده ای می خواهندجامعه به عقب برگردد
مجلس ششم به دنبال اجرایی کردن همه اصول 

قانون اساسی بود 
 الهه کولایی گفت: مجلس ششم یکی از افتخارآمیزترین دوره های 
مجلس بود؛ اما صدا و سیما و جریان های مخالف اصلاحات سعی 

کردند عملکرد آن را صرفا سیاسی جلوه دهند.
و  بازیگران  کتاب  از  رونمایی  نشست  در   خبرآنلاین  گزارش  به 
بازیگردانان 9 دوره انتخابات مجلس به تالیف نسرین وزیری و به 
همت سایت تاریخ ایرانی برگزار شد، الهه کولایی، نماینده مجلس 
ششم، سخنان خود را در واکنش به سخنان محسن یحیوی، نماینده 

مجلس چهارم آغاز کرد.
امیدوارم  گفت  که  یحیوی  سخنان  به  واکنش  در  کولایی  الهه 
مجلسی مانند مجلس ششم شکل نگیرد، اظهار داشت: نه مجلس اول، 
نه مجلس ششم و نه مجلس نهم، تکرار نخواهند شد. چرا که تاریخ 
به عقب بر نمی گردد؛ اما متاسفانه بعضی از انسان ها به تغییرات 
جامعه و دنیای پیرامون ما توجه نمی کنند و سعی می کنند جامعه 
را به عقب برگردانند. این عده نمی توانند داعیه خیرخواهی مردم 

را داشته باشند. 
وی افزود: کسانی که قصد داشته باشند جامعه را متوقف کنند و 
انجام  شان  جامعه  به  توانندخدمتی  نمی  نبینند  را  جامعه  اقتضائات 
دهند. بلکه در این میان کسانی موفق هستند که به جنگ واقعیت ها 

می روند.
افتخارآمیزترین  از  یکی  ششم  مجلس  کرد:  تاکید  کولایی  الهه 
از  هرکدام  حال  هر  به  بود.  اسلامی  جمهوی  مجالس  دوره های 
دوره های مجلس در گذشته ضعف هایی داشته اند و مجلس ششم 
هم از این قاعده مستثنا نیست. اما برای ارزیابی عملکرد این مجلس 
انسان منصف باید پیش داوری جناحی را کنار بگذارند؛ اما با هر 
نگاهی که ببینیم نمی توان نقش دو دوره مجلس را نادیده گرفت. 
این دو دوره، مجالس اول و ششم هستند که نمی توان نقش آنها را 

در قانونگذاری نادیده گرفت.
در  که  انقلابی  فضای  دلیل  به  اول  مجلس  داشت:  اظهار  کولایی 

جامعه وجود داشت شکل گرفت. 

علی مطهری:
 نباید از این ترسید که مجلسی علیه نظام 

تشکیل شود
 تصورم از اصولگرایی چیز دیگری بود 

در زمان ما ادامه حضور احمدی نژاد را به صلاح کشور نمی دانسنیم 
از آقای ولایتی در  با دوستان همفکری کرده و گفتیم  این رو  از 

انتخابات حمایت کنیم.
نماینده مردم تهران، ریشه رد صلاحیت ها را ترس از فریب خوردن 
نبایداز این ترسید که  انتخاب داوطلبان دانست و گفت:  مردم در 

مجلسی علیه نظام تشکیل شود.
به  که  است  روشن  گفت:  مطهری  علی  خبرآنلاین،   گزارش  به 
مرور، یک مقدار دموکراسی مورد قبول قانون اساسی ما در طول 
زمان با این نوع بررسی صلاحیت ها محدود شده و بخشی از انتخاب 

مردم به عهده آن مرجع قانون گذاشته شده است.
اینگونه  ریشه  گفت:  و  کرد  تاکید  امر  این  اصلاح  لزوم  بر  وی 
بررسی صلاحیت ها ترس بی جایی است که از فریب خوردن مردم 
وجود دارد. برخی تصور می کنند که مردم آن رشد لازم را ندارند 
و فریب می  خورند و شاید افرادی را انتخاب کنند که در مقابل 
موجب ضربه  و  بوده  بیهوده  ترس  این  بایستند.  فقیه  ولی  و  نظام 

خوردن نظام می شود.
وی به حضور خود در مجالس هشتم و نهم اشاره کرد و افزود: نقطه 
آغاز حیات سیاسی من همان مجلس هشتم است که از آن به عنوان 
چیز  یک  اصولگرایی  از  من  تصور  می شود.  یاد  اصولگرا  مجلس 
داشتم  نمایندگان  و  مجلس  آن  از  دیگری  انتظار  من  بود.  دیگری 
و در عمل دیدم که اصولگرایی واقعی وجود ندارد. وی یکی از 
مشکلات اصلی کشور و اصولگرایان را برداشت غلط از موضوع 
ولایت فقیه دانست و گفت: ولایت فقیه هیچ تکلیفی را از گردن 

ما ساقط نمی کند. 
اینکه من نماینده به وظایف خود عمل نکنم به این دلیل که از نظر 

رهبری خبر ندارم، صحیح نیست.

با سرمایه گذاری بخش خصوصی
برقراری نخستین پرواز مستقیم 

شیراز- نجف
شیراز- مستقیم  پرواز  اولین  خفری:  زارع  مریم  خبری/  سرویس 

نجف در بخش خصوصی راه اندازی شد.
مهندس نقیب زاده، مدیرشرکت توسعه گردشگری فارس و عضو 

شورای اسلامی شهر شیراز در این باره گفت: با توجه به وضعیت 
جدید بعد از برجام در کشور، توسعه ارتباطات بین المللی که بعد 
زمینه گردشگری  در  داخل،  در  پتانسیلی که  و  فراهم شده  آن  از 
وجود دارد، می طلبد ما هوشمندانه و با برنامه ریزی از این فرصت 

استفاده حداکثری کنیم.
نقیب زاده ادامه داد: پرواز شیراز به نجف، اولین پرواز مستقیمی 
گیرد؛  می  صورت  استان  عتبات  و  حج  پرواز  از  خارج  که  است 
هستند  ما  از  جلوتر  خیلی  کار  این  در  مشهد  و  اصفهان  درحالیکه 
وی  شود.  بیشتر  پروازها  تعداد  که  شود  فراهم  مقدماتی  باید   ،
افزود: بازار بزرگ عراق و پتانسیل عظیمی که در آن وجود دارد 
فرصت های بی نظیری برای سرمایه گذاری و توسعه استان فراهم 

می کند.
وی ادامه داد: در خصوص بحث توریست سلامت باتوجه به ظرفیت 
خوب علمی و پزشکی استان و اختلافات عراق و ترکیه می توانیم 

با برنامه، جایگزین این کشور در حوزه بهداشت و سلامت شویم.
از  گفت:  نیز  فارس  خدماتی  دفاتر  صنفی  انجمن  ریاست  فخری 
امروز دفاتر خدماتی استان اجازه فروش بلیط و تورهای عراق را 

خواهند داشت.
گفت:  نیز  فارس  گردشگری  کمیسیون  نماینده  طالبان،  مهندس 
مهم ترین وظیفه ما شناساندن فارس با تمام ظرفیت ها و امکانات آن 
به مردم عراق است و این پرواز این شرایط را برای ما مهیا می کند.

وی ادامه داد: برای شناساندن باید هزینه کرد؛ از این رو ما شهرداری 
را  همایش گردشگری  سال 95  در  که  ایم  مکلف کرده  را  شیراز 
برگزار کند و حتما برای دعوت از مسئولان و شهرداران شهرهای 

مهم عراق تاکید می کنیم.
آیت الله ایمانی با بیان اینکه پیوند فارس و شیراز با عتبات عالیات 
پیوندی دیرینه و خاص است، اظهار داشت: این پرواز باید بازگشت 
داشته باشد و مسافران آن نیز باید توریست ها باشند؛ نه اینکه همان 

زائران فارسی را هفته بعد برگرداند.
وی ادامه داد: من همیشه گفته ام که استعداد و توانمندی گردشگری 
فارس می تواند خلا استان را بپوشاند ولی با این شرط که نگاه ها 
را شناسایی و  بتوانیم موانع  تا  این حوزه، صحیح و علمی شود  به 

رفع کنیم.
 174 و  ایرباس  هواپیمای  با  نجف  شیراز-  مستقیم  پرواز  نخستین 

صندلی، راه اندازی شده است.

مروری بر انتخابات های گذشته و امروز
فعالیت  دارم  بخاطر  درست    / بهبهان  خبرنگار   - خلیجی  پرویز 
مطبوعاتی خود را به عنوان خبرنگار در سال 1334 با روزنامه فریاد 
خوزستان چاپ اهواز با مدیریت شادروان سید عبدالمجید وکیل زاده 
بندر دیلم  ابراهیمی که مدیری شجاع و متهور بود در بخش آن روز 

استان بوشهر شروع نمودم.
با وجود اینکه دیلم جزو استان بوشهر بود ولی روزنامه فریاد خوزستان 
موثری  نقش  دیلم  روز  آن  کمبودهای  و  مشکلات  انعکاس  به  نسبت 
جایگاه  از  دیلم  در  خوزستان  فریاد  روزنامه  اصل  همین  داشت.روی 

والایی برخوردار بود.
نامه  با شادروان مصطفی خجسته، مدیر هفته  در ادامه کار مطبوعاتی 
جنوبی  خونگرم  و  وارسته  مرد  شدم.این  آشنا  شیراز  خجسته  پیک 
محبوبیتی خاص در میان اهالی بوشهر و بنادر و حتی شیخ نشین های 
خلیج فارس داشت.دفعات مکررنامزد نمایندگی مجلس از بندر بوشهر 
از  یکی  وی  رقیب  ولی  داشت  مردمی  محبوبیت  شد.  لنگه  بندر  و 
منسوبین به دربار بود که نفوذ زیادی داشت، روی همین اصل نامبرده 

موفق نشد که به مجلس آن روز راه یابد.
امروز شاهدیم میزان رای، مردم است و مردم با چشم باز اگر اصلح را 

پیدا کردند به دلخواه خود انتخاب می کنند.
معروف  و  خوزستان  استان  قدیمی  شهرهای  از  بهبهان  شهرستان 
سطح  در  که  است  فرهیختگانی  و  ها  نخبه  دارای  و  است  دارالعلم  به 
بهبهان هم  فهیم و آگاه  زنند.مردم  را می  اول  استان، حرف  کشور و 
قبل از انقلاب و هم بعد از انقلاب نمایندگان متعددی را روانه مجلس 
نموده اند که قضاوت میزان عملکرد آنان را به عهده شهروندان واگذار 
می نمائیم. ولی آنچه استنباط می شود اکثر مردم بهبهان معتقد هستند 
اینک  و  نیاورده  دست  به  تاکنون  را  خود  واقعی  جایگاه  بهبهان  که 
مصمم هستند نماینده ای را روانه مجلس نمایند که توانمند و شجاع و 
دلسوز بوده که بتواند جبران مافات نموده و ان شاء الله مشکلات فرا 

روی شهرستان را مرتفع کند.
امید است در انتخابات فعلی حق به حقدار برسد.

و  میادین  سازمان  مدیرعامل   : غضنفری  خبری/خدیجه  سرویس 
ساماندهی مشاغل شهرداری شیراز گفت: شهرداری آمادگی دارد از 
صفر تا 100 کارهای انتقال مشاغل مزاحم به محدوده خارج از شهر 

را انجام دهد. 
جلسه  در  مطلب  این  بیان  با  جعفری  بهنام 
تبادل نظر و تعیین تکلیف انتقال و ساماندهی 
و  سنگین  و  سبک  های  مکانیک  صنف 
و  انتقال  با  گفت:  آن  با  مرتبط  صنوف 
اشتغال  می توانیم  مزاحم  مشاغل  ساماندهی 
تمام  برای  ما  اینکه  بیان  با  کنیم. وی  ایجاد 
داریم،  برنامه  شیراز  شهر  در  مزاحم  مشاغل 
بسته های  شهرداری  راستا  این  در  افزود: 
به  مزاحم  مشاغل  انتقال  برای  تشویقی 

محدوده خارج از شهر دارد.
وی با بیان اینکه شهرداری برای احداث سایتی جهت انتقال مشاغل 
مزاحم آمادگی همکاری با اصناف را دارد، افزود: با تامین زمین، طی 

2 تا 3 سال، سایت را احداث می کنیم. 
با مساحت 64 هکتار در حال  وی ادامه داد: سایت نمایشگاه داران 

تکمیل است و با اتمام آن، نمایشگاه های خودروهای سنگین به بلوار 
خلیج فارس منتقل می شود.

وی همچنین افزود: سایت آهن فروشان با مساحت 27 هکتار مراحل 
جهت  سایتی  نیز  و  می کند  طی  را  تکمیل 
خیابان  در  بنکداران  ساماندهی  و  فعالیت 

تیموری در نظر گرفته شده است.
آینده  برای  ها  سایت  این  اینکه  بیان  با  وی 
با  افزود:  اند،  شده  گرفته  نظر  در  شهر 
ها، توسعه و تکنولوژی و  این سایت  ایجاد 
بیشتر  جغرافیایی،  گستره  در  خدمات  ارائه 

خواهدشد.
ساماندهی  و  میادین  سازمان  مدیرعامل   
گاهی  داد:  ادامه  شیراز  شهرداری  مشاغل 
شهرداری،  با  هماهنگی  بدون  اصناف 
مجوز فعالیت برخی صنوف را صادر می کنند که در زمان مراجعه 
شهرداری برای پلمپ آن واحد صنفی در قالب مشاغل مزاحم، مالک 
می گوید ما مجوز از اصناف گرفته ایم و این کار را برای شهرداری 

مشکل می کند. 

شهردار شیراز از سرمربی شیرازی تیم ملی فوتسال کشورمان تجلیل 
و بر حمایت از ورزش همگانی و تأمین زیرساخت ها مانند سالن های 
استاندارد  براساس  حرفه ای  سالن های  ساخت  ویژه  به  ورزشی 

بین المللی تأکید کرد.
ملی  تیم  شیرازی  سرمربی  دیدار  در  پاک فطرت  علیرضا  مهندس 
فوتسال جمهوری اسلامی ایران، اظهار داشت: باید از ورزش همگانی 

شود  جدی  حمایت  شیراز  در 
زیرساخت های  توسعه  و 
ساخت  مانند  ورزش ها  این 
جای  به  ورزشی  سالن های 
قرار  کار  دستور  در  تیم داری 

گیرد.
ساخت  اینکه  به  اشاره  با  وی 
شش  سرپوشیده  ورزشگاه 
هزار نفره شهر شیراز که زمین 
نیز شهرداری و شورای  آن را 
تامین  شیراز  شهر  اسلامی 

از  زیادی  مدت  تاکنون  و  است  زیادی  مشکلات  درگیر  کرده اند، 
آغاز عملیات اجرایی آن سپری شده است، افزود: ورزشگاه شهید 
دستغیب، تنها ورزشگاه تقریباً استاندارد شیراز است که بیش از 30 

سال از ساخت آن می گذرد.
علیرضا پاک فطرت با اشاره به اینکه شهرداری شیراز توانایی ساخت 
سالن ورزشی 3هزار نفره در حد استاندارد بین المللی را دارد، تصریح 
کرد: در این راستا باید تمامی الزامات رعایت شود؛ چرا که احترام 

به تماشاگران و ورزشکاران در اولویت قرار دارد.

وی با بیان اینکه برگزاری جام های مختلف کافی نیست، عنوان کرد: 
برای  اساسی  گام های  باید  شیراز  شهرداری  بدنی  تربیت  مدیریت 

بهبود زیرساخت های ورزشی شیراز بردارد.
شهردار شیراز با اشاره به اینکه در حال حاضر سالن تیر اندازی و شنا 
حال  در  شهرداری  توسط  شیراز  در  مختلف  پیشرفت  درصدهای  با 
ساخت است، بیان کرد: مدیریت تربیت بدنی شهرداری باید هر چه 
هزار   3 سالن  مکان یابی  زودتر 

نفری استاندارد را آغاز کند.
بیان  با  پاک فطرت  علیرضا 
توسعه  از  نیز  شورا  این که 
به ویژه  زیرساخت های ورزشی 
شهر  سطح  در  همگانی  ورزش 
گفت:  می کند،  استقبال  شیراز 
که  متعددی  سالن های  کنار  در 
شده  ساخته  شهرداری  توسط 
سالن های  ساخت  اکنون  است، 
دستور  در  بین المللی  حرفه ای 
کار قرار دارد و شهرداری آمادگی دارد ساخت سالن 3 هزار نفری 
لحاظ  بودجه 95  در  شهر،  اسلامی  همکاری شورای  با  را  استاندارد 

کند.
جمهوری  فوتسال  ملی  تیم  شیرازی  سرمربی  ناظم الشریعه،  محمد 
هم  کشور  نقاط  ضعیف ترین  اینکه  به  اشاره  با  نیز  ایران  اسلامی 
دو  اصفهان  داشت:  اظهار  دارند،  استاندارد  و  سرپوشیده  سالن های 
میلیارد از AFC جذب و ورزشگاهی برای مسابقات بین المللی سال 

گذشته آماده کرد.

رئیس کل بانک مرکزی از آغاز رصد این بانک برای جلوگیری از 
ورود پول های کثیف به انتخابات اسفندماه امسال خبر داد و گفت: 

سیستم های ضدپولشویی نظام بانکی در حال پیگیری امور است.
 ولی الله سیف درگفت وگو با خبرنگار ایرنا، در پاسخ به این پرسش 
های  پول  از ورود  برای جلوگیری  اقداماتی  بانک مرکزی چه  که 

کار  دستور  در  انتخابات  به  کثیف 
بانکی  نظام  افزود:  است،  داده  قرار 
پیشرفته  های  سیستم  دارای  کشور 
ضد پولشویی است و در همین رابطه 

اقدامات لازم در حال انجام است.
وی اظهارداشت: در صورتی که موارد 
های  پول  ورود  زمینه  در  مشکوکی 
کثیف به انتخابات مشاهده شود به طور 
حتم با آن برخورد و پیگیری های لازم 

انجام می شود.
ایرنا، در گذشته، هشدارهایی درباره احتمال ورود پول  به گزارش 
کثیف به عرصه انتخابات از سوی برخی از مقام های کشور مطرح و 

بر ضرورت توجه به این امر تاکید شده بود.
رئیس کل بانک مرکزی درباره ساماندهی تعاونی اعتباری غیرمجاز 
این  در  را  مقتضی  اقدامات  مرکزی  بانک  گفت:  نیز  الحجج  ثامن 

زمینه انجام داده و بزودی کار ساماندهی آن انجام می شود.
های  موسسه  برای  مرکزی  بانک  جدید  های  برنامه  با  افزود:  وی 

غیرمجاز، همه مشکلات در این بخش در آینده رفع خواهد شد.
اعتبار  تعاونی  ساماندهی  با  همسو  مرکزی  بانک  ایرنا،  گزارش  به 

ثامن الحجج، بانک پارسیان را به عنوان بانک عامل برای بازپرداخت 
وجوه سپرده گذاران برگزیده و قرار است بزودی بازپرداخت وجوه 
مشتریان با اولویت قراردادن سپرده گذاران خرد، طبق یک برنامه 

زمانی مدون آغاز شود.
بر این اساس، در فاز نخست وجوه سپرده گذاران با موجودی سپرده 
 50 ریال،  میلیون   30 های  سقف  تا 
میلیون ریال و 100 میلیون ریال در سه 

مرحله پرداخت می شود.
نیز  بالاتر   مشتریان دارای سپرده های 
در مراحل بعدی تعیین تکلیف خواهند 

شد.
همچنین  اعتبار  و  پول  شورای  رئیس 
های  صرافی  با  برخورد  درباره 
این  گفت:  نیز  ارز  بازار  در  غیرمجاز 
برخورد برنامه جدیدی نیست و در پی 
انجام  ارز  بازار  معاملات  در  بانک مرکزی  پیاده سازی دستورالعمل 
شده است؛ براساس آخرین گزارش های، دریافتی 13 صرافی پلمب 

شده است.
سیف همچنین در پاسخ به پرسشی درباره اقدامات انجام شده برای 
جابجایی 30 میلیارد دلار اموال بلوکه شده ایران با توجه به اجرایی 
شدن برجام و لغو تحریمها نیز، گفت: اقدامات موردنیاز برای واریز 
این پول ها به حساب های دیگر انجام شده؛ اما برخی از طرف های 
برای این جابه جایی درخواست دریافت، توضیحاتی داشتند  مقابل 

که در این زمینه اقدام لازم انجام شد.

سیف اعلام کرد:

ورود پول های کثیف به انتخابات رصد می شود

مدیرعامل سازمان میادین و ساماندهی مشاغل شهرداری شیراز:

با انتقال و ساماندهی مشاغل مزاحم می توانیم اشتغال ایجاد کنیم

از  هر  دری  کلامی

شماره

روزنامه
شهردار شیراز:

ساخت سالن های ورزشی بین المللی،  در دستور کار شهرداری شیراز

صدور مجوز برگزاری مراسم در تالارهای پذیرایی، 
اینترنتی می شود 

رئیس پلیس نظارت بر اماکن عمومی ناجا از ایجاد تسهیلات در راستای خدمات دهی مطلوب به مردم 
خبر داد و گفت: صدور مجوز برگزاری مراسم ها در تالارهای پذیرایی، اینترنتی می شود. 

 به گزارش پایگاه خبری پلیس سردار »هلالی محمدی«، گفت: امسال نرم افزاری طراحی شد که 
صدور مجوز برای برگزاری مراسم های اشاره شده به صورت مکانیزه صورت بگیرد.

تالارهای  از طریق  اینترنتی  به صورت  را  متقاضی درخواست خود  این طرح  افزود: دراجرای  وی 
پذیرایی مجاز به مجموعه نیروی انتظامی ارسال می کندو سپس مجوز لازم صادر می شود.

برگزیده

گروه تحلیل خبر روزنامه طلوع 
و  همیشه دفن شوند  برای  ها  پلشتی  و  ها  انقلاب کردیم که زشتی 
متاسفانه گاهگاهی که می شنویم کارهای زشت دِرشت و کلان انجام 

می گیرد ، هاله ای از غم  وجودمان را آزار می دهد .
پول کثیف آن هم برای تولد یک دوره چهار ساله مجلس، یک قوه 

از سه قوه مملکت را نا مشروع جلوه می دهد .
قوه مقننه که  می خواهد برای کشور قانون وضع کند و همه را به 
سمت پاکی و درستی و اجرای قوانین موضوعه سوق دهد اگر برخی 
نمایندگانش، از طریق پول کثیف، صندلی مجلس را اشغال کنند، چه 

نتیجه ای خواهد داشت ؟
فردی که از راه های مختلف و با افراد گوناگون زد و بند می کند و 
با پول آن ها تلاش می کند به مجلس برود، می خواهد چه جامعه ای 

را بسازد؟
چیزی که بنیان و اساس ایجادش بر پول کثیف، تضییع حق الناس، 
تبعیض و بی عدالتی باشد و برخی نمایندگانش در یک رقابت غلط 
و ناعادلانه ، جایگاه  قانون گذاری را غصب کرده باشند، چه عواقب 
و آثاری را برای ملت رقم خواهد زد؟ اگر مسئولان کشور نتوانند 
جلوی این افراد را بگیرند، آن بار بیش از صد نماینده اش از جایی  
پول گرفتند، این بار اکثریتش چنین سرنوشتی را پیدا خواهند کرد! 

بعد مردم می مانند و...

تحلیل خبر
به سوی رای شما


